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Informace z 18. zasedání zastupitelstva obce.

Další zasedání zastupitelstva obce probìhlo ve ètvrtek
dne 20. srpna 2009 v 18.00 hodin ve velkém sále
Kulturního domu v Hnìvotínì. Zúèastnilo se jej
8 zastupitelù (omluvil se p. Jurtík) a 35 obèanù obce.
Schùzi zahájil a øídil starosta obce ing. Jaroslav Dvoøák.
Po splnìní nezbytných procedurálních záležitostí
seznámila Mgr. Ivana Filkászová pøítomné s výsledky
kontroly usnesení a s návrhem kontrolního výboru na
interní smìrnici obce, upravující zásady zadávání zakázek
malého rozsahu, které nejsou øešeny zákonem.
Práci zamìstnancù obecního úøadu od posledního
zasedání zhodnotil starosta obce ve Zprávì o èinnosti
obecního úøadu. Mimo jiné podìkoval p. Františku
Kargerovi a p. Vítìzslavu Horáèkovi za osobní pøístup a
kvalitní provádìní prací pøi stavebních úpravách
mateøské a základní školy. Informoval o ukonèení
pracovního pomìru p. Petra Mrkuse na obecním úøadì a
zejména o øešení žádostí a pøipomínek obèanù vzešlých z 
diskuse na minulém zasedání.
Poté místostarosta Miloslav Antl seznámil pøítomné s
pokraèováním probíhající výstavby v obci, konkrétnì s
pracemi na rekonstrukci mateøské školy, se stavebními
úpravami na základní škole a se stavem prací v lokalitì Za
høištìm a na ulici Topolanská. Chystá se oprava èelní èásti
Kulturního domu a hledá se nejvhodnìjší projektové
øešení oprav èástí obce Velký a Malý Válkov a Malý
Klupoø. Projednány byly smlouvy a výbìry dodavatelù na
zakázky malého rozsahu.
Hlavním bodem zasedání bylo prodiskutování „Návrhu
na aktualizaci ( poøízení zmìny ) územního plánu obce“.
Obecní úøad obdržel celkem na 20 žádostí od právnických
i fyzických osob na zmìnu pozemkù na stavební parcely.
Obec je ale limitována záborem zemìdìlské (orné) pùdy,
nejasnostmi v zasí�ování pozemkù a dopravní obslužnosti
(na problémy podrobnìji poukazujeme v samostatném
èlánku). Výstupem z jednání je návrh, aby žadatelé
zpracovali na dotèené pozemky zastavovací studie, ve
kterých obecnímu úøadu sdìlí co chtìjí stavìt, navrhnou
øešení napojení sítí a zbudování komunikací. Dále
navrhnou obci plánovací smlouvu s požadavky na obec,
pøedpokládanými termíny a financováním výstavby sítí,
pøeložek a komunikací. Pøedložení požadujeme do 10.
øíjna 2009, abychom mohli na 19. zasedání zastupitelstva
zvážit koneèný návrh zmìn.
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V rùzném byli projednány:
- úèast obce v soutìži vesnice roku 2009;
- zahájení nového školního roku 2009/2010, pøedstaven
byl pan Mgr. Vladimír Èuka, který nastoupil 1. 7. 2009 do
funkce øeditele Základní školy a Mateøské školy Hnìvotín;
- žádost spoleènosti GEMO o zbudování poldru na
zachycení pøívalových srážek ve východní èásti katastru
obce;
- žádost manželù Lomayových na provozování
restauraèní zahrádky na pozemku obce;
- materiální pøíspìvky na opravy vjezdù k rodinným
domùm, poškozených napojením kanalizace;
- prodej nepotøebného materiálu mateøské školy dle
zámìru schváleného na 17. zasedání;
- pronájem remízkù mysliveckému sdružení Blata;

V souvislosti s nadcházející opravou napojení vodovodních pøípojek 
a rekonstrukcí komunikací v èásti obce Velký Klupoø probíhají
pøípravné práce.

Vzrušená debata provázela na zasedání zastupitelstva žádost
manželù Lomayových o pronájem pozemku pøed jejich restaurací za
úèelem zøízení pøedzahrádky. Hlasováním zastupitelù byla
zamítnuta.

Diskutovány byly projednávané body zasedání, údržba
polních cest a komunikací, dopravní zatížení obce, opravy
vjezdù k RD, kácení stromù a keøù a další oblasti. Na závìr
bylo zastupiteli pøijato Usnesení zastupitelstva obce z 18.
zasedání, s jehož plným znìním se mùžete seznámit na
webových stránkách obce.

Iveta Vyroubalová

Volby do poslanecké snìmovny.

Rozhodnutím prezidenta republiky jsou vyhlášeny volby
do Poslanecké snìmovny Parlamentu Èeské
republiky na pátek 9.øíjna 2009 od 14.00 do
22.00. hod a v sobotu 10.øíjna 2009 od 8.00 do
14.00 hod. V obci Hnìvotín je jeden volební okrsek a
hlasování probìhne v sále Kulturního domu. Obèané,
kteøí nebudou moci hlasovat v Hnìvotínì, mohou Obecní
úøad požádat do 2.øíjna 2009 písemnì s ovìøeným
podpisem a do 7. øíjna 2009 osobnì o vydání volièského
prùkazu.
Volièi, kteøí se ze zdravotních dùvodù nemohou dostavit
do volební místnosti, mohou zažádat o hlasování do
pøenosné volební schránky, a to buï v kanceláøi obecního
úøadu (tel. 585 944 808) nebo prostøednictvím jiné osoby
ve dnech voleb pøímo u volební komise.

Iveta Vyroubalová



S t r a n a 3

Obecní samospráva.

Jak dál v rozšiøování obce?

V souvislosti s aktualizací územního plánu obce a
žádostmi majitelù pozemkù o zmìnu pozemku na
stavební parcelu znovu vyvstává otázka, kam až se
hodláme jako obec rozšiøovat.
Chceme vyrùst ve velkou, lidnatou, pøímìstskou vesnici,
spojenou s krajským mìstem výrobními a skladovými
halami a stát se vlastnì souèástí Olomouce? Nebo chceme
Hnìvotín zakonzervovat jako støední hanáckou vesnici,
takovou hezkou obec s klidným prostøedím, udržovanými
zvyky a tradicemi, ale pøece jen tak trošku skanzen?
Na poèátku volebního období jsme provedli analýzu
problémù naší vesnice, zvážili naše ekonomické možnosti
a návaznì na to zastupitelstvo obce pøijalo „Strategický
plán rozvoje obce na léta 2007-2010 s výhledem do roku
2014“. Zvolili jsme tak vizi vesnice s udržitelným rozvojem
a nejdùležitìjší oblasti rozvoje zahrnuli do tohoto plánu.
Dokument pøedpokládá dostateèný rozpoèet, efektivitu
mateøské školy, obou stupòù základní školy, zdravotního
zaøízení, Domu s peèovatelskou službou, dopravní
obslužnosti a v neposlední øadì i efektivitu zaøízení pro
kulturní a spoleèenské vyžití dìtí i dospìlých. To je dùvod,
proè bychom mìli postupnì zvýšit poèet obyvatel na 1 700
až 1 800, ne však více. Proto jsme se již pustili do
rekonstrukce školky, školy, Kulturního domu se

zdravotním støediskem. Fotbalový oddíl zahájil pøestavbu
sportovního areálu, kde by mìlo být, po ploše s umìlým
trávníkem, vybudováno fitcentrum, sauna, další tenisové
kurty, pláž a høištì na plážový volejbal, menší bazén pro
dìti. Po rekonstrukci budovy základní školy plánujeme s
novým vedením školy sportovištì pro vyžití žákù a
relaxaèní prostor. Rekonstrukce tìlocvièny a pøístavba

šaten se sprchami a školním klubem dále rozšíøí možnosti
vyžití dìtí i dospìlých.
Udržitelný rozvoj také znamená udržení úrovnì životního
prostøedí. Jak zvelebováním okolní flóry a vytváøením
vhodného prostøedí pro faunu, tak i samozøejmì
prostøedím uvnitø vesnice. Souhrn toho všeho zvýší
komfort bydlení v naší obci.
Nevyjdeme proto vstøíc požadavkùm nìkterých obèanù i
spoleèností a nepøipravujeme již další masivní výstavbu
rodinných domù a výrobních èi skladovacích objektù v
nezasí�ovaných lokalitách. Je totiž dost žadatelù, kteøí
jsou majiteli pozemkù v okolí obce a chtìjí tyto pøemìnit
na stavební parcely. Kdo by však a za jaké peníze
vybudoval vodovod, kanalizaci, plynovod, silnici,
chodníky, veøejné osvìtlení, co zábor zemìdìlské pùdy,
stav životního prostøedí apod.? To není ujasnìno.
Nemùžeme jen tak zhodnocovat z prostøedkù obce
soukromé pozemky. Jsou to peníze obce, tedy nás všech,
co v Hnìvotínì žijeme.
Máme zájem zasí�ovat pøedevším pozemky obce a
pozemky pøevedené bezúplatnì od pozemkového fondu.
Ty po prodeji umožòují výrazné zvýšení pøíjmové stránky
rozpoètu. Po vybudování technologického parku
neplánujeme ani výraznìjší rozšiøování výrobních
podnikù.
Problém obce zùstává pøedevším v hustotì dopravy a
zatížení prostøedí hlukem, prachem a výfukovými
zplodinami.

Jaroslav Dvoøák, starosta

K otázce plánování další výstavby se musí pøistupovat s maximální
zodpovìdností. Nelze bezmyšlenkovitì zastavìt každou volnou
plochu v obci a jejím nejbližším okolí. To by z Hnìvotína byla za chvíli
vidìt opravdu už jenom vìž kostela.

Krize a rozpoèet obce.

Celosvìtová krize se nevyhýbá ani obcím. Pøíjmy do
rozpoètu naší obce budou v tomto roce nižší pøibližnì o
20%, což èiní 2- 3 miliony korun.
Zastupitelstvo bude nuceno èásteènì posunout zahájení
realizace nìkterých stavebních akcí. Pøedstavitelé vlády
uvažují o zvýšení danì z pøidané hodnoty. Obcím
doporuèují zvýšení danì z nemovitosti, alespoò na
dvojnásobek. Víme již rok, že mùžeme zvolit až
pìtinásobný koeficient danì z nemovitosti. Zatím k
tomuto kroku pøistoupilo jen pøibližnì 7 % obcí.
Ostatní, stejnì jako my, váhají. Zatím.

 Jaroslav Dvoøák, starosta
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Pozemky kolem základní školy by mìly být využity na vybudování
sportoviš� a odpoèinkových zón pro žáky a pedagogy.
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Stavební práce v obci zdárnì pokraèují.

Zdárnì pokraèují práce v èásti obce Za høištìm a v ulici
Topolanská.
V lokalitì Za høištìm byly dokonèeny všechny páteøní
rozvody, které zajiš�uje obec – pitná voda, deš�ová a
splašková kanalizace a bylo ukonèeno uložení plynu. V
souèasnosti si jednotliví stavebníci budují pøípojky na své
pozemky. Po ukonèení této etapy zaènou práce na
zpevòování komunikací tak, aby všechny byly sjízdné pro
potøeby stavebníkù.
Bìhem letních prázdnin výraznì pokroèily práce na
Topolanské ulici. Levá strana chodníkù smìrem ke
sportovnímu areálu je hotová - jsou usazeny obrubníky a 
pøipravují se parkovací místa. Pravá strana je
komplikovanìjší, protože naprojektovaná parkovištì pøi
budování zasáhnou do stávajícího chodníku. Jelikož se
musí tento chodník vrátit do pùvodní podoby, zastupitelé
rozhodli, že se chodník obnoví s novým povrchem –
zámkovou dlažbou. Tím by mìla být Topolanská ulice
celkovì opravena a pøipravena na položení asfaltového
povrchu.

Souèástí pøípravných prací je i obnovení kanalizaèních
vpustí na nìkolika místech. Ty byly v minulosti pøi
opravách cest zaasfaltovány nebo jsou jinak nefunkèní.
Souèasnì dojde i k vybudování zaèátku trasy deš�ové
kanalizace do ulice Za Školou. Tato sí� jako jediná v této
ulici chybìla.
S ohledem na postup prací se pøedpokládá položení
asfaltu v ulici Topolanská do konce mìsíce záøí.

Tomáš Dostál, místostarosta
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Na ulici Topolanská nyní probíhají práce na pravé stranì ve smìr
z obce.

Zásobování obce pitnou vodou.

Vzhledem k ukonèení pracovního pomìru s panem
Petrem Mrkusem a k uzavøení smlouvy o provozování
vodních zdrojù a vodovodu se spoleèností DDOP
Hnìvotín, obracejte se pøi poruchách dodávky pitné vody
na pana Milana Dostála (mob. 605 966 308), popøípadì
na starostu obce ing. Jaroslava Dvoøáka (mob. 724 196
989) nebo místostarostu obce pana Miloslava Antla
(mob. 777 200 295).
V mìsíci èervnu byly obèanùm provedeny odpoèty
vodomìrù. Pøibližnì 25% vodomìrù bylo vymìnìno za
nové. Vzrùstající cena pitné vody i znaèné náklady na
èištìní splaškových vod vèetnì neúmìrnì nízké spotøeby u
nìkterých odbìratelù (napø. 4 m3 nebo dokonce 0,5 m3
pro rodinu za mìsíc), nás zøejmì budou nutit v budoucnu
provádìt v odùvodnìných pøípadech kontroly vodomìrù
a zpùsobu napojení nemovitostí na odbìr vody. Pøi
porušení Zákona o vodovodech a kanalizacích
odbìratelem bude obec postupovat dle platné provádìcí
vyhlášky. Provozovatel mùže, po pøedchozím upozornìní
na sjednání nápravy, dodávku pitné vody nebo odvádìní
splaškových vod obèanovi èi právnické osobì zastavit.

Nevidíme rozumný dùvod, proè by mìla obec, tedy ostatní
obèané, doplácet na nepoctivost.
Na stranì druhé budeme muset, jako provozovatelé,
zabezpeèit pravidelnou obmìnu vodomìrù.

Jaroslav Dvoøák, starosta

Vodárna ve Skalách je dùležitým obecním zdrojem pitné vody

Majitelé pozemkù v lokalitì Za høištìm už pomalu zaèínají svá
„území“ oplocovat a pøipojovat na inženýrské sítì.

Možná jste se doèetli v novinách, možná doslechli –
hnìvotínská škola má dva øeditele. Situace je taková, že
pøedchozí øeditel školy byl odvolán a po øádném
konkurzním øízení byl jmenován novým øeditelem pan
Mgr. Vladimír Èuka, který bude žákùm pøedstaven na
zaèátku školního roku.
Bývalý øeditel vede proti škole a obci Hnìvotín soudní
spor o neplatnosti odvolání. Rozhodnutí celé kauzy je tedy
na soudu a my jen doufáme, že rozhodnutí padne v
nejbližších dnech a škola tak bude mít více klidu pro svoji
práci.

Miloslav Antl, místostarosta

Jak je to s øeditelem školy?
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Naši pøedškoláèci se doèkali. Dne 17.srpna byla opìt
otevøena mateøská škola, ale již v novém.
Všechny závìreèné práce smìøovaly k tomuto termínu.
Proto jste mohli poslední týden na stavbì vidìt vìtšinu
profesí, které se na akci podílely. Malíøi se støídali s
podlaháøi , montoval se nábytek, dodìlávala
zdravotechnika, elektrika, osazovaly dveøe, garnyže.
Instaloval se výtah a zabezpeèovací zaøízení, nové zábradlí
a spousta dalších drobností.
V souèasnosti jsou hotová celá dvì oddìlení v horním
patøe a k závìru spìjí práce na místnosti urèené pro
mateøský klub Beruška. Pùvodní prostor školky, který dìti
opustily až na zaèátku èervence se stavebnì dodìlává.
Tento prostor je provoznì oddìlen od již hotové èásti tak,
aby probíhající práce nerušily provoz školky.

Po nároèné rekonstrukci této historické budovy pøijde
ihned na øadu celé okolí vèetnì opravy prostorù dìtských
høiš�. Od záøí je ve školce zapsáno 57 dìtí a od ledna 2010
již 68 dìtí.

Tomáš Dostál, místostarosta 

Pøedpokládáme, že celá rekonstrukce bude dokonèena v
mìsíci øíjnu. Všechny zájemce urèitì po dokonèení
pozveme na Den otevøených dveøí.

Základní škola a Mateøská škola.

Zaèátek školního roku. Mateøská škola zaèala již v novém.

Øeditelství Základní školy a Mateøské školy v Hnìvotínì
oznamuje všem rodièùm a žákùm, že školní rok
2009/2010 bude zahájen v úterý dne 1. záøí 2009 v 8:00
hod. v Kulturním domì v Hnìvotínì. Poté se žáci
pøesunou se svými tøídními uèitelkami do školy. Noví žáci
školy (1. roèník) zùstávají v Kulturním domì, èeká je
slavnostní šerpování.
Žáci se pøed Kulturním domem shromáždí v 7:45 hod.
Stravování žákù ve školní stravovnì je zajištìno od støedy
2.9. 2009. Zájem o stravování je nutné nahlásit v úterý
1.9. 2009 tøídnímu uèiteli.

Provoz školní družiny bude zahájen již 2.9. 2009 od 6:30
do 16:30 hod. Zájemcùm o školní družinu budou pøedány
zápisní lístky.
Všichni žáci budou mít pøezùvky již na zahájení
školního roku!

Mgr. Vladimír Èuka, øeditel školy

Pøed budovou základní školy probíhají poslední úpravy v souvislosti
se zaèátkem školního roku. Celý prostor byl pøedláždìn,
nezapomnìlo se ani na autobusovou zastávku a malou odpoèinkovou
plochu s lavièkami.
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Že by pøed zaèátkem školního roku zaèaly na naší škole vylézat ze
skøíní nìjací kostlivci?
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Jak jsme Vás již informovali, naše obec se letos poprvé
pøihlásila do soutìže „Vesnice roku“, letos se poøádal již
15. roèník. Dùvodem bylo naše pøesvìdèení, že se za práci
a aktivity, které v obci probíhají, nemusíme stydìt a
mùžeme se smìle porovnat s ostatními obcemi v regionu.
Podmínkou pøihlášení se do soutìže bylo podle pøesného
zadání podrobné zmapování dìní v obci ve všech
oblastech. V mìsíci èervnu nás navštívila devítièlenná
komise, která jednotlivé obce hodnotila. V našem regionu
(okresy Olomouc, Prostìjov, Pøerov) bylo celkem
pøihlášeno 33 obcí.
V soutìži se vyhodnocuje nejlepší obec, další ocenìní lze
získat v jednotlivých kategoriích. Hnìvotín získal pøi
slavnostním pøedávání ve vítìzné obci Tuèín (u Pøerova)
ocenìní za systémový pøístup k obnovì technické
infrastruktury a podporu místního školství. A které obce
byly vyhodnoceny spoleènì s tou naší? Dlouhá Louèka za
spoleèenský život, Pavlovice u Pøerova za èinnost s
mládeží, Jezernice za oblast životního prostøedí a Tištín
(okres Prostìjov) za spolupráci se zemìdìlským
subjektem. Tyto obce jsou vesmìs dlouhodobými
úèastníky této soutìže a všechny jsou nepomìrnì menší
než naše obec.

Tomáš Dostál, místostarosta

Aktuálnì. srpen 2009

Soutìž Vesnice roku.

I když nám prázdniny konèí, i následující mìsíce jsou
vhodným èasem na výlet. Nechcete se vydat na „Hanácký
Mont Blanc“? Tak se humornì øíká nejvyššímu vrcholu
Hané, Velkému Kosíøi, který se pyšní nadmoøskou výškou
442 m (naše obec se nachází v nadmoøské výšce 244 m,
nejvyšším bodem ležícím na jižní stranì od obce je kopec
Podlipka s nadmoøskou výškou 275 m). Na Velký Kosíø se
mùžete vydat ze Slatinic, Slatinek, Èech po Kosíøem nebo
po nauèné stezce z Èelechovic, která mìøí cca 10 km a na
19 zastávkách se dozvíte spoustu zajímavého o pøírodì i o
minulosti z okolí Kosíøe.
Ke „Zlatému Kosíøi“ se také váže spousta legend a povìstí.
Jedna vypráví, že prý pod Kosíøem teèe veliký potok, který
pod ním kdesi pramení a vtéká do jednoho z rybníkù v
zámeckém parku v Èechách pod Kosíøem. Když prý na
urèitém místì v lese položíte ucho na zem, uslyšíte jeho
bublání a šplouchání vody. Jiná povìst vypravuje, že pod
Kosíøem vede nìkolik chodeb. Jedna ústí v parku v
Èechách pod Kosíøem u Èervené vìže, další ústí v lese u
cesty zvané „hrabìnka“. Tøetí chodba vyús�uje u Lhoty
pod Kosíøem v „havíøovì díøe“. V této díøe kdysi bydlel
muž Janek Havíøù, který po nocích pøepadal lidi a loupil.
Legenda také vypráví, že se na Kosíøi nachází zlatý poklad.
Skuteèností ale je, že se v potoku Zlatá stružka objevoval
zlatý písek.

A jak vznikl Kosíø? I na to našli lidé odpovìï. V dobách
slavného boje krále Jeèmínka s rarachy prý Jeèmínkovi
pomocníci strouhali kosíøem (nástrojem na øezání slámy)
èerta do paty a ten rozzuøený po nich mrštil mohutnou
skálou – Kosíøem.
A� je to tak nebo jinak, vycházka nebo výlet na kole na
Velký Kosíø a do jeho blízkého okolí se vám bude urèitì
líbit, i když pøi nìm nepotkáte místní strašidlo Fajermona,
ani neobjevíte zlatý poklad. Výhled na krajinu Hané, který
vám vycházka umožní, bude stát urèitì za to.

Jana Svobodová

Poznávejme své okolí – pozvánka na výlet.

Na snímku vidíte návrh rozhledny na Velkém Kosíøi. Stojí na místì
bývalé rozhledny vztyèené roku 1927 místním turistickým spolkem.
Pùvodní jednoduchá døevìná konstrukce dosahovala výšky 26 metrù
a stála na vrcholu do roku 1939, kdy musela být pro špatný technický
stav stržena. Nová rozhledna má tvar komolého kužele a její
konstrukce je dvoupláš�ová. Vnìjší pláš� je tvoøen kamenným zdivem
s pravidelným rastrem malých otvorù, kterými proniká svìtlo na
vnitøní betonovou stìnu. Meziprostor vyplòuje toèité schodištì. Po
šroubovici tak vystoupáme do výšky 32 metrù.
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Ohlédnutí za farní poutí na Svatý Hostýn

V nedìli 5. èervence 2009 jsme se zúèastnili farní
pouti na Svatý Hostýn. Spolu s poutníky z farnosti
Slatinice nás byl plný autobus, který nás pøivezl až na
vrchol Svatého Hostýna. Tam jsme se zúèastnili
bohoslužeb v kostele, nakoupili si poutní památky a
dárky, nìkteøí si nabrali i velmi dobrou hostýnskou vodu a
po obèerstvení a prohlídce poutního areálu jsme se
zúèastnili ještì odpoledního požehnání v kostele a prošli
jsme si køížovou cestu venku až k hostýnskému høbitovu.
Celou naši pou� provázelo krásné letní poèasí, i když v
pøedchozích dnech èasto pršelo. Obèerstveni na duchu i
na tìle a obohaceni o nové zážitky jsme se vrátili pøed
veèerem zase do svých domovù. Tìšíme se na pøíští farní
pou�, která by se mìla konat v èervenci 2010.

Opravy církevních objektù.

V srpnu byla dokonèena oprava kamenného køíže u
vstupní brány kostela, který byl vrácen na pùvodní místo.
V záøí by mìla zaèít oprava ohradní zdi kostela, ke které
koneènì dali svolení pracovníci památkové péèe, kteøí
dosud plánovanou opravu brzdili. Nyní bude záležet na
tom, jak rychle se podaøí získat potøebné finanèní
prostøedky (celá oprava bude stát ca 1,5 mil. Kè).

Oznámení Øímskokatolické farnosti Hnìvotín.

Papežská návštìva v Èeské republice.
Ve dnech 26. - 28. záøí 2009 navštíví naši zemi papež
Benedikt XVI.
Širší veøejnosti jsou pøístupná setkání s papežem pøi jeho
mších v Brnì 27. 9. v 10 hodin a ve Staré Boleslavi 28. 9. v
9.45 hodin. Na obì tato setkání je možné si zajistit
místenky, a to buï prostøednictvím místní farnosti nebo
pøímo od organizátorù papežské návštìvy. Na nedìlní
papežskou mši budou vypraveny zvláštní autobusy z
Olomouce, které posbírají také pøihlášené úèastníky z
okolních farností. Pokud máte zájem se této mše
zúèastnit, pøihlaste se na faøe co nejdøíve.
Další informace o papežovì návštìvì v Èeské republice
mùžete najít na oficiálních internetových stránkách

.
P.Eduard Krumpolc, faráø

www.navstevapapeze.cz

Pro zájemce o cimbálovou hudbu pøipravujeme taneèní a
poslechový veèer. Konat se bude v pátek 16.øíjna 2009 ve
velkém sále Kulturního domu.
O podrobnostech budete dostateènì dopøedu
informování prostøednictvím obecního rozhlasu a
vylepených plakátù.

 Tomáš Dostál, místostarosta

Veèer pøi lidovce.

U p o z o r ò u j e m e o b è a n y , ž e p o d z i m n í s b ì r
velkoobjemového a nebezpeèného odpadu probìhne v
sobotu 10. øíjna 2009 od 8.00 do 10.00 hod u
bývalé mandlovny.
Pøísnì zakazujeme dovoz odpadu pøedem!

Budeme prostor monitorovat a složení materiálu mùže
být pokutováno jako nepovolené založení skládky. Prostì
si každý poctivì vystojíme frontu.

Jaroslav Dvoøák, starosta

Sbìrová sobota.

Bude se opakovat situace z jara, kdy to ještì pøed pøíjezdem
Technických služeb mìsta Olomouce vypadalo u bývalé mandlovny
takto?

Aktuálnì. srpen 2009
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Poslední srpnový víkend odstartují žákovské soutìže
organizované Okresním fotbalovým svazem a po mužích a
dorostencích se tak svých mistrovských zápasù doèkají i
naši nejmladší.

Dorostenci již mají odehrána tøi kola a nevedou si, jako
nováèek II.tøídy okresního pøeboru, vùbec špatnì. Po
dvou výhrách a jedné prohøe jim zatím patøí mezi tøinácti
úèastníky soutìže páté místo. To je shodou okolností i cíl, s

Zájmové organizace. srpen 2009

Zaèal fotbalový podzim.

Vydává: Obecní úøad Hnìvotín, IÈO 00298913. Adresa: Hnìvotín 47, 783 47. E-mail:
Vychází: šestkrát roènì v nákladu 500 ks. Povoleno: MK ÈR  E 12642. Redakce si vyhrazuje právo na úpravu pøíspìvkù.

redakce@hnevotin.cz, www.hnevotin.cz

kterým do sezóny vstupovali. Perspektivní trenérské duo
Roman Èech a Mojmír Doležal mají k dispozici vìtšinu
kádru, který se o postup do vyšší soutìže zasloužil a to
dává pøedpoklad úspìšnì naplnìného pøedsevzetí.
Složitìjší bude asi situace u týmu mužù, jenž bude
obhajovat výborné sedmé místo, které ve své historicky
první sezónì v krajském pøeboru obsadil. Tým doznal
množství zmìn nejen na trávníku, ale i v realizaèním
týmu. Mužstvo opustil z pracovních dùvodù velice
úspìšný trenér Radek Šindeláø a na lavièce jej nahradil
fotbalové veøejnosti známý, bývalý hráè olomoucké
Sigmy, Ladislav Kuèeròák. Výèet ztrát na trávníku je však
daleko bolestnìjší. Hráèskou kariéru ukonèil Josef Fiala.
V prùbìhu pøípravy na nový roèník soutìže pak odešli
bratøi Antonín a Miroslav Vánští, hostování ukonèil Petr
Kawij, na poslední chvíli tým opustil i Tomáš Dokoupil.
Když se k tomu pøipoèítají i momentálnì zranìní Jiøí
Bartoš a Jaroslav Bìhalík (oba se zøejmì nevyhnou
operacím) je seznam opravdu široký. A to byla nebo je
vìtšina hráèù základní jedenáctky. Jediným hráèem,
který pøišel je Jiøí Homola, o dalších pøípadných
pøíchodech se rozhodne do konce srpna. Tým tak byl
doplnìn o odchovance oddílu Marka Èecha, Ondøeje
Filipa, Tiep Phan Thana, z dorostu zaskakuje Marek
Vyroubal.
Tvrdí se, že druhá sezóna ve vyšší soutìži je ještì
nároènìjší, než ta první. Vyprchá nováèkovská euforie a
elán, soupeøi již tým znají. V souvislosti s výše popsanými
zmìnami v kádru bude tedy obhajoba loòských výsledkù
opravdu nároèná. Start do soutìže ale nebyl špatný. Po
tøech kolech si naši fotbalisté na konto pøipsali po jedné
prohøe, remíze a jednom vítìzství ètyøi body a naznaèili, že
se nìjakým èerným myšlenkám jen tak neoddají.
Nezbývá proto než popøát týmu, aby se co nejdøíve
zkonsolidoval, aby mìl sportovní štìstí a souèasnì se i
nadále tìšil z pøíznì našich vìrných fanouškù, které
žádám i o trpìlivost. Asi jí bude potøeba. MK

Kapitán týmu Lubomír Keluc. Jeho bohaté
zkušenosti budou v této sezónì potøebné.

Novou tváøí na hnìvotínské lavièce je Ladislav Kuèeròák, jeho
pøedchozím pùsobištìm byl Dub nad Moravou.


